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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu zatroskanych mieszkańców dzielnicy Chwałęcice, wyrażam troskę o mienie miasta i stawiam pytania:

1. Jakie działania miasto podjęło, aby majątek miasta Rybnik będący w zarządzaniu ZGM, nie ulegał niszczeniu?
2. Dlaczego teren budynku administrowany przez miasto jest tak bardzo zaniedbany?
3. Co Pan Prezydent ma zamiar zrobić z budynkiem?
4. Jakie decyzje i działania Pan Prezydent podjął w kierunku przekazania budynku na działność SDL CHWALYNCIOK i innych organizacji i

grup społecznych w ostatnim miesiącu?
5. Czy jest Pan Prezydent świadom upływającego czasu, który pozostawia swój ząb na tym obiekcie, który niszczeje?

Jednocześnie proszę o uporządkowanie i wykoszenie terenu wokół budynku.
Z nadzieją na poważne potraktowanie naszych pytań i podjęcie stosownych działań z góry dziękuję.

Z wyrazami szacunku

Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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